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 BORG PILOERSEMA te DEN HAM 

 

Jaarverslag 2023   -     Stichting Wierenga van Hamsterborg 
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Het bestuur 

De Stichting Wierenga van Hamsterborg (hierna te noemen De Stichting) vergaderde in 2023 

viermaal, op 16 maart, 1 juni, 31 augustus en 30 november. Alle vergaderingen waren in de 

bibliotheek op de borg. 

Het bestuur bestond in 2023 uit: 

De heer L. van der Veen (Groningen), voorzitter 

Mevrouw A.M. Wierenga (Ten Boer), secretaris 

De heer K.L. Wierenga (Zuidhorn), penningmeester 

De heer M.K. Wierenga (Groningen) 

De heer J.M. Boersma (Den Ham) 

Mevrouw E.M. Geersing (Noordwolde) 

De heer J.J. van der Werff (Haren)  

Mevrouw J.A. van der Veen (Enschede) 

De heer F. W. Maassen (Zuidhorn) 

De bestuursvergaderingen werden steeds ook bezocht door een afvaardiging van de 

Vereniging vrienden van de Hamsterborg (hier na te noemen De Vrienden), hiermee de goede 

samenwerking tussen De Stichting en De Vrienden bekrachtigend; en wel door 

Mevrouw  D. Rankenberg (Den Ham) 

De heer D. Wierenga (Lauwerzijl) 
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Bestuurssamenstelling 

Marten Wierenga heeft aangegeven zijn voorzitterschap neer te willen leggen, in verband met 

drukke werkzaamheden en gezinsuitbreiding. De vergadering heeft uit haar midden Lucas van 

der Veen gekozen tot nieuwe voorzitter. De oud-voorzitter wordt weer algemeen lid van het 

bestuur. 

Hans van der Werff heeft na twee termijnen besloten het bestuur aan het eind van 2023 te 

verlaten. Dit is een aderlating, gezien zijn vele werk voor de borg en op de borg. 

Uit de Wierengatak neemt Anneke van der Veen plaats in het bestuur, hoewel wonend in 

Twente, vaak in het noorden. En uit de nabije omgeving neemt Frank Maassen uit Zuidhorn 

plaats in het bestuur, om na inwerken, het penningmeesterschap over te nemen. 

Activiteiten 

Hoewel de energieprijzen niet meer stegen, was energie nog wel een belangrijk onderdeel 

van de vergaderingen. Na veel overleg en opvragen van offertes voor verschillende 

mogelijkheden, wordt eerst besloten door Hoekstra Bouw zoveel mogelijk isolerende 

maatregelen te nemen. Zoals het beter sluitend maken van deuren en ramen, het plaatsen 

van tochtstrips,  extra achterzetramen en nieuw dubbelglas in het restaurant.  

Het plaatsen van een kleine windmolen is op de wind-gunstige locatie niet toegestaan. En op 

de toegestane locatie niet rendabel. Over zonnepanelen op de grond, is de beslissing eerst 

uitgesteld. 

Hans van der Werff heeft veel tijd gestoken in het archief. Ook de vele archiefstukken van 

oud bestuurslid J. Jeltema zijn nu gerubriceerd op de borg te raadplegen. 

In het najaar heeft een afvaardiging van het bestuur alle graven bezocht en schoongemaakt 

die onder verantwoordelijkheid van de stichting vallen. 

Op verzoek van de familie Soek is het vervangen van de ligbaden door inloopdouches 

onderzocht en in opdracht gegeven. Dit zal na de kerst uitgevoerd worden door Eisma 

Timmerwerken. De borg is na de drukke kerstdagen 3 weken gesloten voor gasten. 

Het bestuursjaar is traditiegetrouw gestart met een bestuursdiner voor zowel het 

stichtingsbestuur als het bestuur van de Vereniging van Vrienden. 


